

**Styrelsemöte ÖDET Programförening
2023-11-16**



1 Närvaro

1.1 Närvarande

William Balte, Filip Göransson, Petter Bratland, Aleksandar Botic, Lucas Brunnegård, Axel Ahlman, Edward Jensen, Albin Sturesson, Kalle Andersson, Felix Gustafsson, Ludvig Sanell

1.2 Anmäld frånvaro

Soren Smink, Ruben Croall

1.3 Frånvaro

Eric Stenberg

1.4 Adjungeringar

2 Dagordning

2.1 Mötet öppnas:

12:12

2.2 Dagordning godkänns:

Ja

2.3 Val av mötesordförande:

Filip Göransson

2.4 Val av justeringsperson:

Albin Stuesson

2.5 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna:

Ja

2.6 Inkomna skrivelser:

2.7 Uppföljning: skrivelser

Skol-mail (kåren & IT-avdelningen): *Vi har skickat in vårt nollningsmailsförslag till kåren, som godkändes.*
UTB-ITE möte - SAOS kunde inte gå, gick någon annan?: *Nej*

2.8 Uppföljning: sektionsrapporter

2.8.1 Ekonomi:

Kortkonto: 23 765.65 Kr

Phestkonto: 3154.07 Kr

Placeringskonto: 12000 Kr

Mekis-konto: 1996.36 kr

2.8.2 Phestorgan

Sjödets-märken: *Lägg dem i ett skåp tills någon begär ut*

Beerpongturnering med Info 1a december: *Går enligt planer, de fixar biljetter. Märket klart och beställt.*

MÖS i planering - 24 november: *Går bra, behöver fixa en extra biljett.*

FAME-rabatt Buttericks - Status?: *Inte kommit någonstans. Tveksamt om det händer.*

Möte med FAME 13/11: *Programföreningsfest 2/2. Sommaravslutningsfest (under Valborg).*

Vikinga-Gasque - kommer ej sälja potatissäckar, status: *Ingen försäljning av potatissäckar. Bra käk (fredagsfett?).*

Mekatronens Jul: *8/12, planering pågår.*

Bordershop-resa - Ludvig, Eric och Soren hade möte med HOV. Soren kommer ordna ett kontraktutkast.

Bussen är bokad. Status: *Kommer behövas marknadsföras.*

En Phestisroll är tom, Phest skulle återkomma detta möte: *Potentiell kandidat finns.*

2.8.3 Mekis

Soren ordnar Dokumentation inkl. elschema efter årsmötet *Påbörjat.*

Soren ordnar tackdokument till Dexter *Ej påbörjat.*

Mekismärke - Wilma har påbörjat en ny design, status: *Letar ny designer.*

2.8.4 IOM

"ÖDET-wiki" på hemsidan: *Kalle kollar på eventuell expanderings.*

Döp om ÖDET-facebookgruppen till ÖDET-alumner, William skulle lösa: *Återkommer.*

Facebook-sidan (inte alumgruppen!) ska raderas, William skulle lösa: *Återkommer.*

Michael och skuggningar - ÖDET-styrelse uppdrag?: *Fler elever intresserade av att skugga, skolan betalar ÖDET för skuggningen. Sture och Filip fixar.*

2.8.5 KON

Mitos Ey-event - eventuellt med info, status: *Ingen uppdatering.*

HMS är intresserade av ett event - William skulle ha telefonmöte med dem: *Intresserade efter årsskiftet, slutet av januari. Påminnelse mail skickat. Ingen mat, mycket att göra innan årsskiftet.*

Kontakt med Getinge, Lucas återkommer: *Tackat nej.*

Redsense Medical har också kontaktats - William försöker igen: *Tas upp igen i framtiden.*

Swedlock - kontaktats ännu?: *Inte svarat.*

Phoniro är intresserade av ett event i februari, skall planeras innan årsskiftet: *Maila Phoniro.*

Studiebesök Mildef 9/11: *Lyckat!*

Samarbete med kommunens näringslivsansvariga och Area Academy, lunchföreläsning 13/11 lyckad? Mer information?: *Lyckat, få deltagare och återkopplingsmöte inför nästa lunchföreläsning.*

Randek lunchföreläsning 23/11: *Allt är fixat.*

2.8.6 D2, D4, pant och projektrum

Skåpslista, saknar 3st - Två är på väg med brev till Theo. Skulle kollas med honom: *Återkommer i discord. Ny USB sticka skall införskaffas pga glapp.*

Axel skulle ta reda på vem som har vilka pantnycklar, status: *Skall dubbekolla.*

Inköp av salt: *Axel har köpt salt.*

Rengöring av mikro och avfrostning av frys på D2: *Axel kontaktar vaktmästeriet.*

2.9 Övriga ärenden

Styrelsetröjor: *På gång.*

Styrelsemärken, Eric är ansvarig, status: *Eric har plockat fram några förslag. Återkommer i discord med digital röstning.*

Musikhjälpen - Status?: *En rolig utmaning från ÖDET.*

Sånghäfte skall säljas på Hitract. Vinst går till event eller Mekis. Passionerat möjligen är intresserade. Status?: *Färdig men kan potentiellt lägga till fler låtar.*

Möte med Hitract, något att rapportera?: *Ingen information som rör oss.*

Ett riktigt LAN kanske?: *Gör ett intressekoll. Sture fixar.*

2.9.1 Pluggmaterialsprojekt

Filip skall få material av Mattias. Status?: *Har inte hunnit kolla på det.*

2.9.2 Workshops:

2.10 Nästa möte:

Om två veckor.

2.11 Nästa workshop:

2.12 Mötet avslutas:

13:10

3 Justering

3.1 Disclaimer

Tillvald ordförande, justeringsperson och sekreterare ansvarar själva för att lämna kommentarer senast 24 dagar efter mötet. Vid avsaknad av protest godkänns därefter protokollet automatiskt under nästa möte och läggs då till handlingarna.

3.2 Justeringspersonens underskrift:

Justeringsperson Albin Sturesson och mötesordförande Filip Göransson godkänner protokollet:

14:21:17 2023-11-16